



# BE A RESPONSIBLE PEDESTRIAN



## TRAFFIC LIGHTS

In Singapore, a number of pedestrian crossings are in operation. Do you know their correct usage?



**Do not cross**



**Cross with care**



**Do not start to cross (flashing green man)**

### Activate 'Green Man' Signal

By pushing the button, the system is informed that pedestrians are waiting to cross the road. Traffic will then be stopped to allow this. We can proceed to cross the road when the 'green man' comes on.



### Countdown Timers

Some traffic lights are equipped with countdown timers to show the remaining time for pedestrians to cross the road.

We should not start to cross the road when the 'green man' is flashing, as we will not be able to complete the crossing in time.

## ZEBRA CROSSINGS

Motorists must slow down and be prepared to stop when a pedestrian steps onto the zebra crossing. However, not all vehicles will stop for us, so wait until they have stopped before we start to cross.



## PEDESTRIAN OVERHEAD BRIDGES AND UNDERPASSES

Pedestrian overhead bridges and pedestrian underpasses are built for pedestrians to cross safely without affecting the traffic flow.



## ROAD DIVIDERS

Road dividers are installed to help pedestrians cross the road in two stages. We only need to concentrate on one-way traffic at any one time. However, we must still take extra care and wait for a safe traffic gap before crossing.



## HOW CAN WE PLAY A PART?

### Before crossing the road:

- Do not rush. Look out for traffic in all directions as motorists do not always stop when they should.
- Do not stand in between parked vehicles or in front of stationary buses/ big vehicles as the motorists may not see us.

### When crossing the road:

- Be attentive. Look out for vehicles. Avoid using gadgets such as mobile phones and MP3 players.
- Young children should always be accompanied by adults.
- Be considerate. Cross as soon as we can safely.

**"LIFE IS PRECIOUS. USE THE ROADS RESPONSIBLY. TOGETHER, WE CAN MAKE OUR ROADS SAFER."**

For enquiries, please call our customer service hotline: 1800-CALL LTA (1800-2255 582) or visit our websites: [www.lta.gov.sg](http://www.lta.gov.sg) [www.onemotoring.com.sg](http://www.onemotoring.com.sg)



Printed Date: 15/09/2014

Information is correct at the time of printing and is subject to change without notice.



# 公路安全 人人有责

## 交通灯

新加坡为国人提供了不同的行人过道。您是否知道它们  
的正确用法？



请不可越过



请小心越过



请不要开始越过  
(闪动绿人)

### 启动“绿人”讯号灯

按下按钮后，交通灯系统就知道有行人正在等待越过马路。系统便会开始调整，让往来的车辆停下来。当“绿人”讯号灯亮起时，我们就可越过马路。



### 倒数计时器

有些交通讯号灯配有倒数计时器让行人知道还剩下多少时间越过马路。

当“绿人”闪动时，我们不应该开始越过马路，因为我们将无法及时越过马路。

## 斑马线过道

当行人踏上斑马线过道时，驾车人士必须停车让路。不过，并非所有车辆都会停下。因此，为了您的安全，请等到车辆停止后才开始越过马路。



## 行人天桥及隧道

当局在交通繁忙的道路建造行人天桥及隧道，让行人安全地越过道路，同时也维持交通顺畅。



## 道路分道堤

某些马路设有分道堤，协助行人分两个阶段越过马路。在任何一个时候，我们只需注意单向交通。不过，我们还是必须格外小心，等到和车辆之间有个安全距离时才开始越过。



## 如何协助加强公路安全？

### 越过马路前：

- 不要匆忙。注意来自各方的车辆，因为并非所有驾车人士会停车让路。
- 不要站在停放着的车辆之间或巴士/大型车辆的前方，以免开车人士看不到我们。

### 越过马路时：

- 小心注意来往的车辆，避免使用手机、MP3唱机等物件。
- 儿童必须有成人陪伴。
- 为他人着想，尽快安全越过马路。

“生命是宝贵的。  
在公路上请对自己的行为负责。  
群策群力，促进公路安全。”

欲知详情，请拨打  
我们的客户服务热线：  
1800-CALL LTA (1800-2255 582)  
或浏览我们的网站：  
[www.lta.gov.sg](http://www.lta.gov.sg)  
[www.onemotoring.com.sg](http://www.onemotoring.com.sg)



印刷日期：15/09/2014

信息在印刷时正确无误  
并且会随时更改，恕不另行通知。